
Styrelsemöte #46 i Hållbart Byggande i Syd, 2020‐04‐15 kl 16 över Skype 

Närvarande: György Ängelkott Bocz, Gabriel Ängmo, Karin Höijer, Viveka Wikborn, Anna‐Lena Peeker 
 

 

1. Val av ordförande: Ängelkott valdes till mötesordförande och öppnade mötet. 

 

2. Val av sekreterare & justeringsperson: Karin valdes till sekreterare, Anna‐Lena valdes till 

justeringsperson att jämte mötesordförande justera dagens protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes. 

  

4. Föregående styrelseprotokoll, uppföljning & godkännande: Protokollet godkändes  

 

5. Ekonomisk planering och rapportering: 

Aktuell kassabehållning: Karin har ännu inte fått bankbehörighet, men kassan är i princip 

oförändrad dvs. ca. 250 000. 

Sista inbetalning från Region Skånes miljöfond har ännu inte inkommit, men Yngve har kontakt 

med dem och driver på.  

Medlemsfaktureringen ska påbörjas inom kort. 

 

6. Kommande aktiviteter: 

Ängelkott lägger upp ett dokument i Dropbox där vi kan föra in idéer och förslag till 

föreningsaktiviteter för 2020. Vi lägger även upp en preliminära planering på hemsidan. Pga 

Covid 19‐pandemin kan vi inte räkna med att ha några fysiska träffar förrän kanske efter 

sommaren, men målsättningen är att därefter ha någon form av aktivitet (Studiebesök, 

företagspresentation, seminarium eller HEJ) en gång/månad. 

 
7. Diskussion: formen för föreningens verksamhet, kommunikation etc.: 

‐Ett sätt är att skaffa extern hjälp men personen som Viveka varit i kontakt med kommer inte 

kunna hjälpa oss i närtid. För att styrelsen inte ska fastna i administrativt arbete får vi fortsätta 

att leta lösningar för avlastning,  tex. genom samarbete med andra föreningar.  

‐Nu när vi inte kommer ha några fysiska träffar på ett tag är det extra viktigt att kommunicera 

med medlemmarna. Så snart som möjligt ska vi skicka ut ett medlemsbrev  innehållande en 

grovplanering för hösten och i samband med detta påbörjas faktureringen av 

medlemsavgifterna.  

‐Anna‐Lena skriver ett första utkast till medlemsbrev.  

‐Alla fyller på med idéer för aktiviteter i dokumentet i Dropbox. 

‐Karin lägger upp alla som admin på fb. 

‐Karin & Gabriel  tar kontakt med Bevis och diskuterar eventuellt samarbete.  

 

 

 
 

 



8. Tid och plats för nästa möte: Tisdag 5/5 kl. 14. Plats (Skype?) meddelas senare.  

 

9. Mötet avslutades 

 
 
 
Mötessekreterare: 
 
 
 
…………………………………………. 
Karin Höijer 
 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
……………………………………………  ………………………………………………………………….. 
Ordf. György Ängelkott Bocz    Anna‐Lena Peeker 

 
 

 


